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PROTOKÓŁ Nr XVIII/2021 

SESJI RADY GMINY BOĆKI 

z dnia 10 września 2021 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1107. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 12 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   7. Jóźwiak Małgorzata 

2. Chmur Eugeniusz   8. Wiercińska Iwona 

3. Skomorowski Marek               9. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             10. Piotrowska Krystyna 

5. Król Adam                11. Zalewska Katarzyna                                         

6. Matwiejuk Jarosław              12. Zawadzki Piotr  

                                    

Nieobecny: Jakimiuk Anatol, Lipiński Zbigniew, Zambrowski Paweł 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach, 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 12 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=H8U9BeSdkQw 

https://bip-ugbocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do 

mównicy, do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są 

jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca zabrała głos mówiąc, że nastąpi 

rozszerzenie porządku obrad o jeszcze jeden projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych 

utworzonych przy szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Boćki. Zwróciła się do radnych czy akceptują takie zmiany. Uwag 

nie zgłoszono, więc Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 

zmienionego porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 12 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmienionego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Nr 1741B od 

skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1740B do skrzyżowania z drogą gminną do 

miejscowości Bystre, łącznie z przebudową mostu, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2021 -2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2024, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2021, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Boćki na 

rok szkolny 2021/2022, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych utworzonych przy 

szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez Gminę Boćki, 

9. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

10. Interpelacje i zapytania radnych, 

11. Sprawy różne, wolne wnioski, 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XVII Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XVII Sesji Rady Gminy. 
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 12 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XVII Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Pani Milena Korniluk omówiła projekt uchwały zaznaczając, że wcześniej radni 

podjęli uchwałę przeznaczającą środki finansowe na dokumentację natomiast po przetargu 

wyszło, iż dokumentacja będzie droższa dlatego przedstawiony jest projekt uchwały, w którym 

musimy dołożyć jeszcze 8 tys. zł. Pytań radni  nie zgłosili. Przewodnicząca przeprowadziła 

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany 

uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie 

dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Nr 1741B od skrzyżowania z drogą 

powiatową Nr 1740B do skrzyżowania z drogą gminną do miejscowości Bystre, łącznie z 

przebudową mostu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu na wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Nr 

1741B od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1740B do skrzyżowania z drogą gminną 

do miejscowości Bystre, łącznie z przebudową mostu– podjęta jednogłośnie 

Ad pkt. 5 Skarbnik Gminy omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Boćki mówiąc o zmianach w zaplanowanych inwestycjach. Radni pytań nie zgłosili, więc Pani 

Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2021 -2024 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2024  stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2021 -2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2021-2024– podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt. 6 Pani Mirosława Andrzejuk omówiła zmiany w budżecie polegające na zwiększeniach 

po stronie dochodów i wydatków. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Gminy przeszła 

do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 



4 
 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian  w budżecie gminy na rok 2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 7 Pani Magdalena Kozłowska wyjaśniła radnym, iż projekt uchwały dotyczy ustalenia 

stawek paliwa obowiązujących na terenie gminy w obecnym roku szkolnym, ponieważ gmina 

na podstawie umowy zawartej z rodzicem na dowóz dziecka niepełnosprawnego do 

przedszkola specjalnego w Bielsku Podlaskim, będzie musiała zwracać koszty dowozu dziecka 

obliczone na podstawie ilości km przejazdu dziennie, zużycia paliwa oraz stawki za litr paliwa. 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Boćki na rok szkolny 2021/2022 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Boćki na rok szkolny 2021/2022 – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 8 Głos zabrała Pani Magdalena Kozłowska tłumacząc, iż projekt uchwały dotyczy 

wprowadzenia opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych i innych formach wychowania przedszkolnego, ponieważ od tego 

roku szkolnego takowa opieka będzie sprawowana ponad wymiar rozkładu zajęć 

obowiązkowych czyli od godziny 13 do godziny 16, nie tylko w Punkcie Przedszkolnym, ale 

także w oddziałach przedszkolnych utworzonych w Szkole Podstawowej w Boćkach. Jeżeli 

rodzic zdecyduje się na pozostawienie dziecka w oddziale przedszkolnym ponad wymiar 

godzin obowiązkowych, będzie zobowiązany uiścić opłatę w wysokości 1 zł za każdą 

rozpoczęta godzinę zajęć. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w publicznych 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych utworzonych przy szkołach podstawowych i 

innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Boćki stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych 

utworzonych przy szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Boćki– podjęta jednogłośnie. 
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Ad pkt. 9 Zastępca Wójta Gminy przedstawił harmonogram realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Gminy Boćki. 

Ad pkt. 10 Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska pytając co zostało zrobione w sprawie drogi 

na tzw. „Kworesie” i na czym stanęła kwestia naprawy chodników. Pani Milena Korniluk 

odpowiedziała, że kostka chodnikowa zostanie ułożona jeżeli wykonawca rozpocznie prace na 

naszym terenie. Pani Krystyna Piotrowska próbowała wyjaśnić jaki jest problem na 

„Kworesie”. Mówiła również o jednym z uczestników projektu Centrum Integracji Społecznej, 

który uszkodził jej 6 dachówek w płocie. Następnie nawiązała do sprzedaży działek gminnych. 

Zwróciła przy tym uwagę na fakt, iż jak sprzedano działkę w Sielcu to pieniądze 

zainwestowano na terenie miejscowości. Zaproponowała, że skoro sprzedano działki w 

Boćkach to z tych pieniędzy powinno się naprawić asfalt do bloków w Boćkach. Radna 

zwróciła się z prośbą o zamontowanie oświetlenia ulicznego we wsi Pasieka. Następnie 

zaapelowała o rozwiązanie sprawy z dojazdem do posesji w miejscowości Bystre, ponieważ 

mieszkanka wielokrotnie zgłaszała problem i do tej pory nic w tej kwestii nie zostało zrobione. 

Wspomniała również o propozycji Pani Mart Jurkowicz aby w gminie były dodatkowe klucze 

od każdej świetlicy wiejskiej, żeby nie było problemu z wejściem do świetlicy kiedy radni 

zechcą ją zobaczyć a sołtysa nie będzie w pobliżu. Nawiązała również do sprawy wytyczenia 

drogi na Chraniborach. Zauważyła, że wysyłane są pisma o uprzątnięcie z drogi gdzie jak się 

wydaje Radnej, skoro droga jest gminna to właściciel powinien sam to uprzątnąć. Pytała także 

kiedy będzie zakupiony zbiornik na paliwo.  

Następnie głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że są pieniądze na termomodernizację Szkoły 

Podstawowej w Boćkach około 5 mln zł, natomiast on apeluje do radnych żeby część z tych 

pieniędzy przeznaczyć na Szkołę Podstawową w Andryjankach, żeby można było również 

docieplić drugą szkołę i wymienić piec oraz grzejniki. Następnie Radny zauważył, że na temat 

inwestycji zaplanowanych w gospodarce wodno-ściekowej warto zwołać odrębną komisję, 

zaprosić inżyniera, który wyjaśni niezrozumiałe kwestie, żeby nie wykonać czegoś co nie 

będzie nam potrzebne. Wspomniał także o chodniku na ul. Wschodniej mówiąc, że należy 

wynająć transport i przywieźć płyty chodnikowe. Pan Adam Król mówił również o hydrantach, 

które są po uszkadzane a na niektórych ul. całkiem zdemontowane, żeby je naprawić a nie tylko 

zwracać uwagę na drogi P-POŻ. Radny zapytał co dzieje się ze zdziczałym bydłem. 

Pani Krystyna Piotrowska zabrała głos mówiąc, że otrzymała informację od znajomego, że nie 

słychać wypowiedzi radnych na nagraniu dzisiejszej sesji. 

Ad pkt. 11 Głos zabrał mieszkaniec gminy mówiąc, że Wójt obowiązkowo powinna być na 

sesji Rady Gminy. Według niego tak mówi statut gminy. Następnie powiedział, że udostępni 

swoją przyczepę żeby gmina mogła przywieźć płyty chodnikowe z Bielska Podlaskiego. 

Zauważył, że ponad rok gmina nie zakupiła przyczepy. Mówił także, że na terenie innych gmin 

drogi są równane trzy razy do roku a na terenie naszej gminy tylko dwa razy. Następnie 

nawiązał do odśnieżania dróg w poprzednim sezonie zimowym. Zauważył, że w informacji 

dotyczącej odśnieżania dróg pracę traktorów wynajętych podawano w „mh” a pracę traktora 

gminnego w „h”. Mówił również o pracy osoby zatrudnionej na stanowisku operatora ciągnika 

gminnego. Stwierdził, że osoba ta pracuje tylko 3 miesiące w roku, a co robi przez pozostałych 

9 miesięcy. Dodał, że część poboczy i krzaków jest wykoszona a traktor wykonuje ¼ pracy, 
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którą powinien wykonywać. W obronie pracownika stanęła radna Iwona Wiercińska 

zauważając, że człowiek ten tereny w okolicach Wygonowa bardzo dokładnie po wykaszał i 

doprowadził jedną z dróg do możliwości użytkowania. Pani Krystyna Piotrowska zauważyła, 

że sprzęt i operator kosztują gminę 120 tys. zł rocznie. Mieszkaniec gminy mówił również o 

dezynfekcji pojemników na odpady, która nie była robiona w 2020 roku ale do końca 2021 

roku pojemniki mają zostać zdezynfekowane. Dopytywał kiedy to nastąpi. Zwrócił uwagę, że 

mieszkańcy kolonii skarżą się, że nie odbierają im odpadów zgodnie z harmonogramem 

odbioru. Radny Adam Król zauważył, że logicznym byłoby dezynfekować pojemniki za 

każdym razem po odbiorze odpadów, ponieważ skoro w sklepach czy innych instytucjach 

należy się dezynfekować ręce to wskazanym byłoby tak samo robić z pojemnikami na odpady. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Boćki, mówiąc że radni otrzymali dzisiaj na sesji 

mapę obrazującą działkę gminną we wsi Solniki, którą osoba chętna chce zakupić. Zwróciła się 

do członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o wyrażenie opinii w kwestii 

sprzedaży owej działki. Obecni członkowie komisji wyrazili pozytywna opinię co do 

przeznaczenia działki gminnej w miejscowości Solniki na sprzedaż. 

Następnie głos zabrała Pani Milena Korniluk mówiąc, że prawdopodobnie w październiku 

zostanie ogłoszony kolejny nabór wniosków w ramach „Polskiego Ładu” i wówczas gmina 

złoży wniosek na remont Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Pan Walenty Korycki przedstawił aktualną sytuację ze stadem zdziczałego bydła.   

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 

 

  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  
1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   
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 Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 

  
  

  Boćki, dn.: 10.09.2021.  
2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XVII Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  

3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVIII/122/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 10 września 2021 r.  w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie dokumentacji na 
przebudowę drogi powiatowej Nr 1741B od skrzyżowania z drogą 
powiatową Nr 1740B do skrzyżowania z drogą gminną do miejscowości 
Bystre, łącznie z przebudową mostu. 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



10 
 

 

Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  

4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVIII/123/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 10 września 2021 r.  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Boćki na lata 2021 - 2024 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2021-2024 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 
 
                  

  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  
5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVIII/124/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 10 września 2021 r.  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2021 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  

6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVIII/125/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 10 września 2021 r.  w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Boćki na rok szkolny 2021/2022 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XVIII z dnia 10 września 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 10.09.2021r.  

7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVIII/126/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 10 września 2021 r.  w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas 
bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w publicznych przedszkolach, 
oddziałach przedszkolnych utworzonych przy szkołach podstawowych i 
innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 
Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  12     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

                  

                  
 

 

 

 


